
 

 

Protokół Nr XXXVIII/2017 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 28 grudnia 2017r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 12
10 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XXXVIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecny – radny Zbigniew Czyleko. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz 8 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
00

 otworzył XXXVIII Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 23 i 24 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i 

gości zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §24 pkt 6 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Wręczenie statuetki „Zasłużony dla Gminy Wierzchowo”. 



9. Uchwalenie budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2018: 

a. wystąpienie Wójta Gminy, 

b. przedstawienie uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie, 

c. opinia Komisji stałych Rady Gminy, 

d. podjęcie uchwał: 

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2018 – druk nr 

214; 

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2018-2029 – druk nr 215. 

10. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Komisji stałych Rady Gminy 

Wierzchowo – druk nr 216; 

b. w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Wierzchowo na 2018 rok – druk nr 217; 

c. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Gminy Wierzchowo na 2018 rok – druk nr 218; 

d. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Wierzchowo na 2018 rok – druk nr 219; 

e. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2017 rok – druk nr 220. 

11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. . Komunikaty i sprawy różne. 

13.  Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że porządek obrad 

XXXVIII sesji Rady Gminy Wierzchowo poszerza o projekt uchwały w sprawie uchwalenia 3 

– letniego Gminnego Programu wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020 według druku nr 

221, zgłoszony w trybie art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród 

Radnych lub Wójt chciałby jeszcze wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 

przedstawionym porządku obrad o inne istotne dla Rady lub naszej społeczności 

samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby zaproponować zdjęcie z 

porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XXXVII Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 29 listopada 2017 

roku został wyłożony do wglądu w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła 

żadna uwaga dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do 

protokołu uregulowana została w § 43 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie 

wpłynęła żadna uwaga dotycząca zapisów w protokole, Przewodniczący Rady uznał 

przygotowany protokół za sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy? 

 



Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XXXVII 

sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

Radny Józef Janicki poprosił Wójta o udzielenie informacji na temat kursu autobusu PKS linii 

Złocieniec – Wałcz, w związku z powziętą informacją, iż od 1.01.2018r. linia ta ma być 

zlikwidowana. 

Wójt odpowiedział, że nie ma dokładnych informacji na ten temat, prosił Prezesa PKS 

Złocieniec Spółka z o.o. o spotkanie. Na dzień dzisiejszy sytuacja przedstawia się 

następująco: Prezes Zarządu Spółki Mirosław Stołowski czyni starania o porozumienie z 

PKS-em Wałcz by ten przejął kurs Świerczyna – Wałcz po zawieszeniu obsługiwania linii 

przez PKS Złocieniec, ale na ten czas nie otrzymał odpowiedzi. Być może po posiedzeniu 

Wspólników Spółki będzie więcej informacji. Prawdopodobnie połączenie do Wałcza ma być 

zachowane do końca roku szkolnego. 

Ponadto Wójt poinformował, że czeka na merytoryczną informację od Prezesa Spółki na 

temat zakupu autobusów. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 12/2017 stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 11/2017 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 11/2017 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 11/2017 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

 

Na sesji, jedną interpelację złożył Radny Maciej Słomka: 



„W miejscowości Świerczyna przed kościołem w rejonie drogi powiatowej brak jest miejsc 

parkingowych, co stwarza poważne utrudnienie w poruszaniu się pieszych i pojazdów. W tym 

miejscu znajduje się bardzo szeroki chodnik, który można przebudować, zmniejszyć, tworząc 

miejsca dla pojazdów tam parkujących. Jest to teren bezpośrednio przylegający do gminnych 

gruntów, które w części mogą być także przeznaczone na miejsca parkingowe. Gmina 

Wierzchowo w projekcie budżetu gminy na rok 2018 przeznaczyła środki finansowe na 

przebudowę terenu wokół Sali wiejskiej. W związku z powyższym zasadnym byłoby 

wykonanie wspólnej inwestycji, która w znacznym stopniu poprawi bezpieczeństwo 

użytkowników drogi powiatowej we wsi Świerczyna. Stworzenie placu parkingowego będzie 

zarówno służyć gościom, pracownikom szkoły jak i wiernym, zgromadzonym podczas 

uroczystości kościelnych. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 6 porządku i 

przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 7 porządku i 

przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

 

Ad. 8 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że gościmy dzisiaj człowieka wyjątkowego. 

Wójt Gminy Jan Szewczyk, doceniając trud i wysiłek oraz wyjątkową rolę, jaką spełnia w 

społeczeństwie wystąpił do Rady Gminy z wnioskiem o nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Wierzchowo” dla Pana Stefana Rydera. 

 

Rada Gminy Wierzchowo na sesji w dniu 27 kwietnia 2017r.  nadała Panu Stefanowi 

Ryderowi tytuł „Zasłużony dla Gminy Wierzchowo”. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść wniosku o nadanie tytułu 

„Zasłużony dla Gminy Wierzchowo” oraz treść uchwały Nr XXX/174/2017 Rady Gminy 

Wierzchowo z dnia 27 kwietnia 2017r. w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Wierzchowo”. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz i Wójt Gminy Jan Szewczyk 

dokonali uroczystego wręczenia pamiątkowej statuetki 

Pan Stefan Ryder utytułowany „Zasłużony dla Gminy Wierzchowo” podziękował za 

zaproszenie oraz otrzymane wyróżnienie. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 10
35

 – 10
50

. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poprosił o zabranie głosu Wójta Gminy 

na temat projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 2018 rok 



Wójt Jan Szewczyk powiedział, że projekt budżetu na 2018 rok to budżet, który być może nie 

rozwiązuje wszystkich problemów mieszkańców naszej Gminy, ale pozwala z nadzieją 

patrzyć w przyszłość i daje realne szanse na zrealizowanie zaplanowanych inwestycji. 

Planowane dochody bieżące zabezpieczyły pokrycie planowanych wydatków bieżących wraz 

ze spłata długu. 

W budżecie gminy na 2018 rok znalazły się zarówno przedsięwzięcia wieloletnie, jak również 

jednoroczne, które uzależnione są od pozyskania środków zewnętrznych. Wójt przedstawił 

zadania priorytetowe do których należą: 

- wykonanie kanalizacji w miejscowościach Będlino i Świerczyna (2018-2019), 

- wykonanie dokumentacji technicznej na modernizacje oczyszczalni ścieków, 

- budowa przydomowych oczyszczalni ścieków, 

- budowa elektrowni fotowoltaicznej stacji uzdatniania wody Wierzchowo, 

- budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z ogrodzeniem w m. Świerczyna, 

- budowa przedszkola publicznego w Wierzchowie, 

- wykonanie miejsc postojowych przy Zespole Szkół w Świerczynie, 

- budowa oświetlenia ulicznego w m. Osiek Drawski (osiedle domków jednorodzinnych), 

Sośnica ( była składnica drewna) i Wierzchowo (ul. Długa nr 50-54), 

- budowa sanitariatów w sali wiejskiej w Sośnicy,  

- opracowanie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Wierzchowo, 

- opracowanie Gminnego Programu Rewitalizacji, który niezbędny jest do realizacji 

inwestycji, 

- termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej (świetlica wiejska w Świerczynie, 

remiza OSP w Świerczynie, Ośrodek Zdrowia w Wierzchowie, GOPS w Wierzchowie, 

GZGK w Wierzchowie), 

- współfinansowanie zakupu taboru autobusowego dla PKS Złocieniec Spółka z o.o. w 

ramach tzw. kontraktu samorządowego, 

- współfinansowanie przebudowy drogi powiatowej w miejscowości Będlino, 

- wymiana stolarki drzwiowej w biurowcu urzędu gminy. 

 

Następnie Skarbnik Gminy Marta Chłopek przeprowadziła prezentację projektu budżetu 

Gminy Wierzchowo na 2018 rok w formie multimedialnej: 

- dochody budżetu w kwocie – 19 988 105,00 zł, 

 dochody bieżące – 18 428 802,00 zł 

 dochody majątkowe – 1 559 303,00 zł 

- wydatki budżetu w kwocie – 20 414 341,00 zł 

 wydatki bieżące – 17 661 312,00 zł 

 wydatki majątkowe – 2 753 029,00 zł 

- planowany deficyt budżetu w kwocie – 426 236,00 zł  

- przychody budżetu w kwocie – 895 000,00 zł 

- rozchody w kwocie – 468 764,00 zł 

- rezerwa: 

 - ogólna w kwocie – 40 000,00 zł 

 - celowe w kwocie – 50 100,00 zł na realizacje zadań z zakresu zarządzania 

kryzysowego. 

 

Po zakończonej prezentacji Przewodniczący Rady odczytał treść uchwał Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie: 

a) Nr CXXXIII.552.Z.2017 w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej na 2018 rok, 



b) Nr CXXX.553.Z.2017 w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie o 

wieloletniej prognozie finansowej - opinia pozytywna. 

c) Nr CXXXIII.554.Z.2017 w sprawie  wydania opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu budżetu w 2017 roku – opinia pozytywna. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu stanowi załącznik nr 8 do nin. 

protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Wierzchowo Ryszard 

Borowicz, który był Przewodniczącym Komisji wiodącej podczas wspólnego posiedzenia 

Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo w sprawie oceny projektu budżetu Gminy 

Wierzchowo na 2018 rok poinformował, że zapoznaniu się z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie Komisje pozytywnie oceniły projekty uchwał: 

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na 2018 rok – druk nr 214, 

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2018 

– 2029 – druk nr 215. 

Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

Autopoprawka Wójta Gminy z dnia 28 grudnia 2017 roku do projektu uchwały Rady Gminy 

Wierzchowo w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2018, stanowi 

załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

1) radny Józef Janicki – zaproponował wycofanie się z kontraktu samorządowego 

dotyczącego współfinansowania zakupu taboru autobusowego dla PKS Złocieniec 

Spółka z o.o. 

W związku z powyższą wypowiedzią Przewodniczący Rady Gminy Andrzej 

Kaczorkiewicz stwierdził, że jest niezbędne spotkanie ze Starostą Drawskim i 

Prezesem Zarządu PKS Złocieniec Spółka z o.o. na temat kontraktu 

2) radny Ryszard Borowicz zaproponował wszczęcie procedury w sprawie odzyskania  

części terenu lotniska, która należała przed laty do Gminy Wierzchowo. 

W tej sprawie Rada nie podjęła wiążącej dyskusji. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2017 

– druk nr 214. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XXXVIII/210/2017 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2018 – 

która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na rok 2018 – 2029 - druk nr 215. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XXXVIII/211/2017 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2018-2029 – która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 



 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz złożył Wójtowi gratulacje, w związku z uchwalonym 

budżetem Gminy Wierzchowo na 2018 rok i przystąpił do realizacji punku 10 porządku 

obrad. 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/212/2017 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i 

Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 13 do nin. 

protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/213/2017 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo na 2018 rok – która stanowi 

załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

3) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/214/2017 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Wierzchowo 

na rok 2018 – która stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

4) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/215/2017 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Wierzchowo na rok 2018 – która stanowi 

załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

5) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/216/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo 

na 2017 rok – która stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu.  

 

6) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/217/2017 w sprawie uchwalenia 3 – letniego Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020 – która stanowi załącznik nr 18 

do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 10 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 11. 

 

Ad. 11 

 



Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które wpłynęły do 

biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych interpelacje. Wobec braku dyskusji zamknął 

pkt 11 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

 

Ad. 12 
 

Wójt Gminy Jan Szewczyk podziękował Radzie Gminy za uchwalony budżet Gminy 

Wierzchowo na 2018 rok i wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy Andrzejem 

Kaczorkiewiczem złożyli wszystkim życzenia z okazji Nowego Roku. 

 

Przewodniczący Rady zamknął pkt 12 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 13. 

 

Ad. 13 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Andrzej 

Kaczorkiewicz o godz. 12
10

 zamknął obrady XXXVIII sesji Rady miny Wierzchowo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

…………………… 

 

 

 

 

 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji. 


